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Mötesanteckningar BEAst Hyresutskott 
Teams möte 2023-09-13 

Deltagare. Följande företag var representerade: Kjell-Åke Fälling, Filip Henriksson, Fredrik Bode, 

Jimmie Holst Lambertsson, Maria Senkerik Cramo, Anders Lindqvist Rental samt Rikard Larsson 

BEAst. 

1 Dagens agenda och föregående möte 
a. Förslaget till agenda godkändes. 

b. Anteckningarna från förra mötet godkändes.  

2 Information från BEAst 
• Tickstar presenterade det nya ramavtalet för BEAst Accesspunkt samt en kort beskrivning 

över Peppol. Vill man veta mer kan man kontakta Hans eller Sören enligt nedan: 

o hans.berg@tickstar.com 

o soren.pedersen@tickstar.com 

• Anläggningsutskottet har startat en fokusgrupp ”Klimatredovisning för anläggningstjänster” 

• Fakturautskottet håller på med att förenkla hanteringen av kodsträngar 

o Adderar till ett sätt att skicka kontering med flera konteringselement 

• Logistikutskottet 

o Fokusgrupp – Personalfri godsmottagning (e.g. leveranscontainer). Remiss klar. 

Rekommendation redo för publicering 

o Fokusgrupp – Destinationsdata. Rekommendation kommer att skickas ut till övriga 

utskott för remiss. 

• Samordning mellan BEAsts utskott 

o Styrelsen arbetar fram en strategi baserat på Business Model Canvas samt Value 

Proposition – Nästa strategimöte 28/9. 

o Gruppen tar fram en ”Road map” baserat på strategin, dvs vilka meddelanden och 

koncept ska rulla ut och i vilken ordning rekommenderas 

o Road mappen förankras med Byggföretagens programstyrgrupp för digitalisering, 

respektive utskott och BEAsts styrelse 

3 Information om samverkan 

3.1 Peppol Logistics 
Rikard Larsson redogjorde för projektets status och att en remiss har skickats ut för Advanced 

Despatch Advice 1.1 där tillägg har gjorts för att förbättra kvalitén på meddelandet. 

Projektet är officiellt startat och BEAst har fått finansiellt stöd från SBUF för att genomföra projektet.  

Status 
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• Projektet startade i början på 2023 och utvecklingen ska slutföras innan semester 

• Remissrunda slutar 15 september 

3.2 Miljödata NU! EPD  
Rikard Larsson redogjorde för projektets status.  

• Bakgrund 

o Idag ingår Byggföretagen, IVL, NCC, Peab, Skanska och Serneke men i genomförandet 

kommer fler entreprenörer, leverantörer och systemleverantörer bli inbjudna 

o Projektet kommer köras i kategoriform, dvs man tar t ex färskbetong och samlar alla 

entreprenörer, leverantörer och systemleverantörer för denna kategori 

o Prioriterade kategorier är, Betong, Stål, Gips, Trä och Bygghandel 

• Status 

o Exempel har tagits fram för kategorierna 

o Information om klimatredovisning samt Miljödata NU kommer att publiceras på 

Byggföretagens webb 

o Motsvarande information publiceras på påverkade branschorganisationers webbar 

och länkar till Byggföretagen 

o Implementering av utvalda kategorier under hösten för att börja komma igång vid 

årsskiftet 2023/2024 

4 Informationsflöde 
Mötet uppdaterade informationsflödet med nya meddelanden. Mötet noterade att man inte bör 

kräva mottagningsbekräftelse för att leverantören ska kunna fakturera. 

Bilden publiceras på beast.se . 
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5 Övrigt och nästa möte 
a) Inget övrigt 

b) Mötestider 2023 

‒ 2023-03-10 10:00-11:30  

‒ 2023-05-31 09:00-11:00 

‒ 2023-09-13 09:00-11:00  

‒ 2023-12-07 09:00-11:00 

c) Agenda nästa möte.  

a. Genomgång/granskning av hyresutskottets informationsflöde och eventuellt initiera 

en uppdatering av informationsflödet och meddelandetyper. 

Vid pennan Rikard Larsson, BEAst 

 

 

 


